
UCHWAŁA NR X/81/2025 

RADY GMINY BANIE 

z dnia 29 kwietnia 2025 r. 

w sprawie udzielenia dotacji podmiotowi leczniczemu - Powiatowemu Szpitalowi                            

w Gryfinie Sp. z o.o.   

 

Na podstawie art. 7 ust. 1 pkt 5 i art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2024 roku, poz. 1465 z późn. zm.), art. 221 ust.1 ustawy o finansach 

publicznych (Dz.U. z 2024 poz.1530 z późn.zm)  oraz art. 114 ust. 1 pkt 3 i art. 115 ust. 3 

ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej (Dz. U. z 2024 r., poz. 799 z późn. 

zm.), Rada Gminy Banie uchwala, co następuje: 

§ 1. Udziela się z budżetu Gminy Banie na 2025 rok dotacji celowej w wysokości                  

10 000,00 zł (słownie: dziesięć tysięcy złotych 00/100) dla Szpitala Powiatowego w Gryfinie 

Sp. z o.o.  z przeznaczeniem na pokrycie kosztów wyposażenia  pracowni endoskopowej. 

 

§ 2. Szczegółowe zasady udzielenia i rozliczenia dotacji zostaną określone w umowie zawartej 

z Powiatowym Szpitalem w Gryfinie, stanowiącą załącznik do uchwały. 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Banie. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodnicząca Rady 

     Izabella Senda 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

UZASADNIENIE 

do projektu Uchwały Rady Gminy Banie w sprawie udzielenia dotacji podmiotowi leczniczemu 

- Powiatowemu Szpitalowi  w Gryfinie Sp. z o.o.   

zgodnie z ustawą z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej podmiot leczniczy może 

otrzymać dotację celową między innymi na zadania inwestycyjne, w tym na modernizację 

pracowni endoskopowej. Art. 219 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych 

zezwala na takie finansowanie z budżetu gminy. 

Szpital Powiatowy z siedzibą w Gryfinie zwrócił się o wsparcie finansowe do Gminy Banie na 

częściowe pokrycie kosztów wyposażenia pracowni endoskopowej. Gmina wspierając szpital 

przyczyni się do poprawy jakości życia mieszkańców powiatu gryfińskiego,  w tym 

mieszkańców gminy Banie, a co za tym idzie  wspólnie zabezpieczymy zdrowie mieszkańców 

oraz poprawi się dostępność do niezbędnej diagnostyki. 

Proszę Wysoka Radę o podjęcie uchwały w przedstawianej formie. 

 


